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校园秋游的奇妙体验

秋天的校园总是特别迷人，尤其是在秋游的日子里。今天，我们四年级的全体同学早早地集

合在校门口。空气中弥漫着秋天特有的清凉与泥土气息，我的心中充满了期待和小小的紧张。

出发前，我和同学们整理背包，检查零食、水和雨具，老师叮嘱我们注意安全，保持队形。

大家笑着说着，互相调侃今天谁会赢游戏，气氛轻松又欢快。

一路上，窗外的景色美不胜收。枫叶像火焰一样在阳光下闪闪发亮，田野的稻穗金黄饱满，

偶尔还可以看到一些小鸟在树枝间跳跃。微风吹过，带着稻香和清新的空气，让人精神为之一振。

到达目的地后，我们在操场上自由活动。我和几位好友玩捉迷藏，我躲在一棵大树后，心脏

扑通直跳，听着同学们的喊声，笑声不断传来。小华调皮地从后面吓我一跳，我们都笑得前仰后

合。

接着，我们玩起了小型接力赛，大家你追我赶，欢声笑语充满了整个校园。比赛结束后，我

们坐在草地上休息，晒着温暖的阳光，分享各自带来的零食和趣事。

最让我难忘的是午后散步时的景象。我们沿着小路缓慢前行，两旁的银杏树叶像金色的小扇

子随风飘落，踩在脚下发出悦耳的沙沙声。湖边几只白天鹅悠闲地游动，水面泛起涟漪，景色宁

静而美丽。

一天的秋游很快结束了，但我内心的喜悦和满足久久不能散去。这次秋游不仅让我欣赏了秋

天的美景，更让我和同学们的友情更加深厚，也让我更加热爱自然，懂得享受生活中的小确幸。

A Wonderful Experience of Campus Autumn Outing

The autumn campus is always enchanting, especially on the day of the outing.

Today, all of us fourth graders gathered early at the school gate. The air carried

the unique coolness and earthy scent of autumn, and I felt both excited and slightly

nervous.

Before departure, my classmates and I checked our backpacks for snacks, water,

and rain gear. The teacher reminded us to stay safe and keep our formation. Everyone

laughed and teased each other about who would win the games today, creating a light

and joyful atmosphere.

Along the way, the scenery outside the window was breathtaking. Maple leaves

gleamed like flames in the sunlight, the rice fields were golden and full, and

occasionally, little birds hopped between the branches. The breeze carried the

fragrance of rice and fresh air, invigorating everyone.

At the destination, we freely played on the playground. I played hide-and-seek

with a few friends, hiding behind a large tree. My heart raced as I listened to

classmates calling, laughter echoing around. Xiao Hua playfully scared me from



www.vv99.net

behind, and we both laughed uncontrollably.

Next, we had a small relay race, chasing each other with laughter filling the

campus. After the race, we sat on the grass, basking in the warm sunlight, sharing

snacks and funny stories.

The most memorable moment was our afternoon walk. We strolled slowly along a

path, with ginkgo leaves falling like golden fans, making a pleasant rustling sound

under our feet. A few swans leisurely swam by the lake, and ripples appeared on the

water, creating a peaceful and beautiful scene.

The autumn outing ended quickly, but the joy and satisfaction in my heart

lingered.  This  outing  not  only  let  me  enjoy  the  beauty  of  autumn  but  also

strengthened my friendship with classmates and deepened my love for nature, teaching

me to appreciate the small pleasures of life.


